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 Projekt in der Krise/Project in danger 
 Projekt leicht im Verzug/Project slightly   
delayed 
 Projekt im Plan/Project acc. to plan 

 Select one 

Gesamtstatus 

 

Das Projekt verläuft nach Plan. Die Projektgruppen treffen sich regelmäßig online oder 
kommunizieren telefonisch bzw. per E-Mail. Die Zusammenarbeit im Projektteam ist 
konstruktiv. Das Projekt ist insgesamt im Zeitplan, wenn nicht sogar vor Zeitplan. 
 
Arbeitspaket 3: ist vor Ablauf der Frist fertiggestellt worden.  
Arbeitspaket 4: verläuft nach Plan 
 
Multiplier Event in Maribor: Da diese Veranstaltung mit den Erasmus Days 2024 
zusammenfällt, hat die Universität Maribor das Projekt bei der slowenischen Nationalagentur 
für die Erasmus Days eingereicht und nützt somit diese Möglichkeit zur Dissemination. 
Die Anzahl der Anmeldungen ist insgesamt zufriedenstellend. 
Die Disseminationsaktivitäten sollten gegen Ende des Projektes verstärkt werden. 
Erste Vorbereitungen für das Multiplier Event in Baden sind seitens der PH NÖ initiiert 
worden. 
 

Overall Status: 

The project is proceeding according to plan. The project groups meet regularly online or 
communicate by telephone or e-mail. Collaboration within the project team is constructive. 
Overall, the project is on schedule, if not ahead of schedule. 
 
Work package 3: has been completed before reaching the deadline.  
Work package 4: is proceeding according to plan 
 
Multiplier event in Maribor: As this event coincides with the Erasmus Days 2024, the 
University of Maribor has submitted the project to the Slovenian National Agency for the 
Erasmus Days and is therefore utilising this opportunity for dissemination. 
The overall number of registrations is satisfactory. 
Dissemination activities should be intensified towards the end of the project. 
First arrangements for the multiplier event in Baden have been initiated by the PH NÖ. 
 

Ziele/Goals: 
 

Die Ziele sind unverändert. 
The goals are unchanged. 
 
 

Leistungsfortschritt/Progress: 
 

Die Projektmitglieder arbeiten aktiv und kollaborativ an den Arbeitspaketen. Das 
Qualitätsbewusstsein ist hoch. 
The project members have been working actively and collaboratively on the work packages. 
Thew quality awareness is high. 
 
 



Termine/Dates: 
 

Nach Plan 
According to plan 
 

Kosten, Ressourcen/Cost, Ressources/Budget Overview: 
 

Nach Plan.  
Der größte Teil der Kosten entspricht Human Workload. Der Verbrauch der Fördergelder 
verläuft nach Plan. 
On Schedule. 
The majority of the costs correspond to human workload. The consumption of the grant is 
according to plan. 

Projektumwelten und Risikoanalyse/Project Environment and Risk Analysis: 
 

Keine Veränderungen 
No changes 
 

Projektorganisation/Project Organization/Concerns & Recommendations: 
 

Keine Veränderungen 
No changes 

 
 


